
Referat fra Bestyrelsesmøde 16.juni 2020 

Til stede: Hele bestyrelsen


Punkt 1) Foreningens drift. 

Der er nye indflyttere i Bekkasinvej 12 og Grumstolsvej 80.

Begger er blevet ønsket velkommen og har modtaget en buket fra foreningen.


Der er under Coronanedlukningen ikke blevet foretaget anden fælles aktiviteter.


Punkt 2) Vejskader i forbindelse med bygning af hus på Hjortevænget 22 

Der har fra foreningens side blevet rejst krav om at entreprenøren der har forudsagte skaderne 
skulle dække reparation. Dette er der telefonisk blevet enighed om. Desværre er entreprenøren  
herefter gået konkurs. Linda og Henrik har tilbudt ar dække 32 m2 af den nye asfaltering som 
foreningen med tak har godkendt som fuld og hel afslutning af denne sag. 


Punkt 3) Asfaltering  

Efter spørgeundersøgelsen stod det klart at der alene er flertal for at reparere vejen (den billigeste 
løsning). Det skal dog med glæde noteres at alle har givet positivt tilsagn.


Derfor er tilbudet blevet revideret (vedlagt) fra NCC. Jeg skal i den forbindelse gøre opmærksom 
på at ALLE henvendelse om asfalteringen skal gå gennem bestyrelsen til NCC. Tilbudet er 
godkendt af Lone Rasmussen fra Aarhus Kommunen (vedlagt), samt alle “gravende” myndigheder 
er blevet spurgt og bekræftet at de har ingen planer for arbejde på vejen. 


En individuel opgørelse er vedlagt som bilag til dette referat (kun til lodsejere med adkomst fra 
Hjortevænget/Bekkasinvej øst). Betalingsfris er fredag 21. august. Arbejdet vil først igangsættes 
når alle lodsejere har indbetalt deres andel. Arbejdet kan derefter udføres i efteråret 2020.


Skulle der mod forventning være lodsejere der ikke har indbetalt deres andel ved betalingsfristen 
udløb er det generalforsamlingen der må bestemmer det videre forløb. Bliver udfaldet at 
asfaltering må udsættes på ubestemt tid eller aflyses tilbagebetales det indbetalte.


Punkt 4) Generalforsamling 

Dato for generalforsamling med efterfølgende vejfest er fredag den 28. august kl. 17.00.


Tre af medlemmerne er på valg Lars Slot Iversen, Christian Andersen og Klaus E. Krogh, ingen 
ønsker genvalg. Samtidig ønsker Tove Bang at udtræde. Det betyder at der skal vælges 4 nye 
medlemmer til bestyrelsen, så forslag er velkomne.


Punkt 5) Container 

Det var ikke muligt at arrangere container i foråret, derimod vil blive bestilt en stor container  der 
bliver opstillet 24.-25. oktober i T krydset på toppen af bakken.


Punkt 6) Lørdags-kaffe  

Kaffe, første lørdag hver måned i Hørhaven ved bordene ovenfor den lange trappe. Medbring 
kaffe og evt. kage, første gang lørdag den 4. juli, kl 14.00. Kom og mød dine naboer.


På vegne af bestyrelsen,

Klaus E. Krogh, Hjortevænget 2


